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Abstract (en)
The invention relates to a crescent-less internal gear pump with an internally toothed ring gear and a pinion meshing with the ring gear. Pinion and
ring gear are rotatably mounted in a casing section which has a suction connection and a discharge connection; the ring gear has radial openings
for the medium to be pumped; there is provided, in the tooth tips of the ring gear and in the tooth tips of the pinion, respectively, a profiled groove,
into which one sealing element each is inserted which is able to slide on the opposite tooth tip of the pinion or the ring gear, respectively. The
invention is characterised by the following features: the profiled groove is - as seen in a section perpendicular to the axis - free of connections; each
of the individual sealing elements is provided with a duct which establishes a connection between the interior of the profiled groove and the sealing
surface of the sealing element; the duct is enclosed - as seen in the direction of revolution of the pinion - by the material of the sealing element.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine sichellose Innenzahnradpumpe mit einem innenverzahnten Hohlrad und einem mit dem Hohlrad kämmenden Ritzel
Ritzel und Hohlrad sind in einem Gehäuseteil drehbar gelagert, das einen Sauganschluß und einen Druckanschluß aufweist; das Hohlrad weist
radiale Durchbrüche für das zu pumpende Medium auf; in den Zahnköpfen des Hohlrades bzw. in den Zahnköpfen des Ritzels ist eine Profilnut
vorgesehen, in die jeweils ein Dichtelement eingesetzt ist, das am gegenüberliegenden Zahnkopf des Ritzels bzw. des Hohlrades gleiten kann, Die
Erfindung ist gekennzeichnet durch die folgenden Merkmale: die Profilnut ist - in einem achssenkrechten Schnitt gesehen - frei von Anschlüssen;
das einzelne Dichtelement ist jeweils mit einem Kanal versehen, der eine Verbindung zwischen dem Innenraum der Profilnut und der Dichtfläche des
Dichtelementes herstellt; der Kanal ist - in Umlaufrichtung des Ritzels gesehen - vom Fleisch des Dichtelementes umschlossen. <IMAGE>
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